
V I C T O R I A  S M I T H  N I E L S E N

Som interiørarkitekt er jeg fokusert på å utforske rommene
og hvordan de kan påvirke menneskene som skal bruke
dem.

Mitt mål er å forstå behovene og visjonen til de som skal ta i
bruk bygget, slik at jeg kan skape skreddersydde og
funksjonelle løsninger som oppfyller deres forventninger.

God interiørarkitektur handler om å skape en opplevelse og
utløse følelser. 

Jeg har en bachelorgrad i Interiørarkitektur og har flere års
erfaring innen boligstyling


